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Protokoll 
Styrelsemöte med Västergötlands Orienteringsförbund. 
 
Tid:  Måndag 23 januari 2023 18:30 
Plats: Digitalt 
 
Närvarande: Johanna Hallqvist, Emma Kindbom, Annika Repo Wallman, Eva Hägnander 
Petter Bergstedt, Magnus Södervall (från 18:55) 
Magnus Sundmark, Nina Olsson 
Förhinder: Karl-Johan Ohlin, Clara Jakobsson, Johan Larsson 
Bertil Åkesson 
 
1.  Mötets öppnande 
Ordförande Johanna Hallqvist öppnade mötet 18:35  
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes  
 
3. Val av sekreterare 
Emma Kindbom valdes till sekreterare. 
 
4. Val av protokolljusterare 
Annika Repo Wallman valdes till protokolljusterare. 
 
5. Föregående protokoll 
Fastställdes, godkändes och lades till handlingarna 
 
6. Valberedningen 
Göran Frisk och Nina Gumaelius från valberedningen var med under inledningen av mötet 
för att sammanfatta läget i styrelsen inför årsmötet och de omval/nyval som ska göras då. 2 
nya namn är klara men det saknas ännu 2 personer och för att fylla de platserna tar 
valberedningen gärna emot förslag på personer att kontakta.  
 
7. Aktuella Projekt 
Arbetet med Ungoteket och orienteringskurserna rullar på. Nytt datum för när 
orienteringskurserna ska vara helt klara är 10 mars.  
Kretstränarprojektet och att söka andra större projekt ligger på is tills vidare. Bemanningen 
på kansliet efter att Magnus slutar påverkar när och hur de projekten kan ta fart igen.  
Beslut: Att avvakta med nya projekt tills den nya personalkonstellationen på kansliet är 
fastställd och har kommit i full gång.  
 
8. Sammankomster 
Följande sammankomster sker den närmsta tiden:  
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Kretsmöten – Magnus besöker en del av dem 
Utbildningshelgen 4–5/2 – totalt anmälda är ca 110–120 personer 
Arrangemangsträffar är 27/2 och 1/3 
Årsmöte 8/3 
IUT 25/3 
 
9. Kommittéer 
Kartkommittén och tävlingskommittén 
Har sitt nästa möte under vecka 5. Tävlingsstatistiken från 2022 finns presenterad i en nyhet 
på hemsidan.  
Ungdomskommittén 
O-Camp har haft en upptaktshelg innan jul och har kommit igång.  
Planeringen inför Västgötatruppens år pågår.  
På den nya hemsidan har grupperna ”ungdom 13–16” och ”junior 17–20” tagits bort som 
egna grupper. De aktiviteter där de får delta, exempelvis träningsdagar, GM och 
Daladubbeln ligger istället som egna aktiviteter. 
 
10. Media & marknad 
Magnus tar fram en ny lista för året med vem som skriver ledare till hemsidan vilken månad. 
 
11. Personal/kansli  
Nytt avtal om kontor i Idrottens hus där kanslipersonalen i Skövde sitter ska skrivas från 1 juli 
och frågan är om det behövs två kontor där i fortsättningen. Det ena behöver eventuellt inte 
förlängas beroende på hur Magnus tjänst återtillsätts. Beslut tas efter personalfrågan är klar. 
 
12. Ekonomi 
I dagsläget verkar budgeten för 2022 sluta på ca. - 98 000 kronor. Därtill kan nämnas att 
minskat OF-stöd är ca 90 000. Andelen LOK-stöd har också minskat under året och det är där 
det diffar mest.  
Budgeten för 2023 diskuterades och framför allt påverkas den av hur man återanställer. Från 
vilket datum och i vilken omfattning kan göra att en del pengar kan sparas. Men vad det 
slutligen landar på avgörs efter att personalfrågan är löst. 
Diskussion pågick och fortsätter även framöver om hur O-Camp ska budgeteras.   
 
13. Diskussions- och/eller beslutspunkter  
Inför årsmötet har det inkommit en motion från Ulricehamns OK med förslaget att 
Touchfree-stämpling ska erbjudas på större sprinttävlingar, såsom DM sprint, GM och USM, 
men även stafetter på DM. Motionen diskuterades men styrelsen beslutar att lämna frågan 
vidare till Tävlingskommittén då det faller in under deras ansvarsområde.  
Beslut: Skicka motionen vidare till Tävlingskommittén att besluta. 
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Det nya förslaget på regionindelning från SOFT diskuterades och styrelsen avser avvakta mer 
information från SOFT och låta dem bjuda in till träff med den föreslagna nya regionen. 
Dessutom behöver styrelsen få höra åsikter och lyssna in vad västgötaklubbarna tycker om 
förslaget och första tillfället för det blir på VOF:s årsmöte. 
Beslut: Bjuda in representant från SOFT:s styrelse för att presentera förslaget under VOF:s 
årsmöte så att föreningarna får lyfta sina tankar.  
 
Arbete pågår med verksamhetsplanen inför årsmötet. Kommunikationsplanen är 
uppdaterad med nya adresser m.m. och verksamhetsbeskrivningen är uppdaterad. 
Verksamhetsberättelsen är i stort sett klar. Sammanfattningsvis så sätts 
årsmöteshandlingarna ihop när alla delar är klara. 
 
Inget nytt projekt är planerat på grund av förändringar i personalen.  
 
14. Skrivelser att behandla 
Inga skrivelser har inkommit.  
 
15. Övriga frågor 
Eftersom det uppdagats att årets natt-DM krockar med Swedish League får löpare i junior- 
och seniorklasserna räkna bort en av de första tre DM-tävlingarna (ej sista som är lång-DM) i 
den totala sammanräkningen i Västgötatoppen Mästare. Det är en förändring enbart för 
2023 och förhoppningsvis kan poängen beräknas som tidigare år 2024 igen.  
 
Möjligheten att annonsera om tävlingar eller andra aktiviteter i VOF: kanaler prioriteras bort 
då det är relativt få som utnyttjat möjligheten och det inte finns någon bra plats för det på 
den nya hemsidan. Dessutom sker förändringar i personalen som påverkar vad som hinns 
med. 
 
En idé som kommit från RF SISU Västra Götaland om att genomföra en DM-vecka med olika 
distriktsmästerskap för olika idrotter, likt SM-veckan, presenterades. Magnus för det vidare 
till tävlingskommittén som information om att idén finns och att orienteringen kanske har 
möjlighet att vara med i framtiden om intresse finns. 
 
16. Kommande möten
Nästa möte är årsmötet 8 mars i Vara. Därefter ett konstituerande styrelsemöte 20 mars.  
 
17. Mötets avslutande 
Ordförande tackar för visat intresse och avslutade mötet 20:40. 
 
Sekreterare       Justerare                   Ordförande
Emma Kindbom  Annika Repo Wallman  Johanna Hallqvist 
 
 


